
Guldboda
Samfällighetsförening

Protokoll för årsstämma i Guldboda samfällighetsförening 2024

Org nummer 716420-8428

Tid: Söndagen den 30 juni 2024 kl 14.00.

Plats: Hembygdsgården, Arbottnavägen 3. Muskö

§ 1. Årsmötet öppnades .

§ 2. Till ordförande för stämman valdes Christian Berggren.

§ 3. Mötet konstaterade att kallelse skett i behörig ordning. Den ekonomiska
rapporteringen, resultaträkning, balansräkning och budget, kom dock något
senare på grund av otydligheter i stadgarna samt bristande kommunikation
med föreningens ekonomikonsult. Upphandling av ny ekonomibyrå planeras.

§ 4. Till sekreterare för stämman valdes Tove Gyllenstierna.

§ 5. Till justeringsmän valdes Birgitta Mörlin och Mikael Carleson.

§ 6. Röstlängden avprickades, 50 stycken.

§ 7. Ordföranden redogjorde för 2024 års verksamhet och stämman godkände
verksamhetsberättelsen.

§ 8. Revisorn hade inga anmärkningar på resultat- och balansräkning och stämman
godkände revisorsberättelsen.Revisorn önskar att GSF ändrar sitt
räkenskapsår, så att det sammanfaller med GTFFs. En sådan ändring ska
styrelsen se över.

§ 9. Kassör Fredrik Arvas redogjorde för ekonomin. Stämman fastställde

resultat och balansräkning för 20230501 – 20240430.

§ 10. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av stämman.

§ 11. Styrelsen föreslog att ersättning till styrelse och revisorer blir oförändrad, det
vill säga inklusive sociala avgifter per år:

Ordförande 8 000 kr, ledamöter 6 000 kr och suppleanter 4 000 kr.
Revisor 1 500 kr och revisorssupplean 0 kr.

Stämman godtog förslaget.
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§ 12. Styrelsens förslag till avgifter och budget för 2024 samt debiteringslängd
godtogs av stämman. Förslaget innebär en sänkning av avgifterna från 1 000
till 800 kr per fastighet och år.

§ 13. Inga motioner hade inkommit från medlemmarna och inga framställningar från
styrelsen.

§ 14. Styrelsens sammansättning för verksamhetsåret 20240501 – 20250430.

Ordförande Christian Berggren valdes på ytterligare ett år.

Till övriga ledamöter:
Fredrik Arvas, Thom Brolin, Göran Gerth (alla tre på ytterligare ett år) och

Malin Eklund (på två år som ordinarie).

Till suppleant: Henrik Engkvist.

§ 15. Till revisor valdes Richard Anell och till revisorssuppleant Lars Törnberg.

§ 16. Valberedning förblir tills vidare vakant.

§ 17. En övrig fråga som inte inkommit i förväg togs upp gällande den beläggning
som lagts på Örnvägen. Varför asfalt och inte oljegrus som på övriga vägar?
Och varför inte hela vägen ner till vattenbrynet? Styrelsen ska undersöka
frågan röranade vägbeläggningen och återkoppla vad man kommit fram till.
Den nedre delen av vägen ingår dock inte i det vägnät som GSF ansvarar för.

§ 18. Ordföranden meddelade att stämmoprotokollet finns tillgängligt
Guldbodaområdets samtiliga anslagstavlor inom två veckor.

§ 19. Ordföranden avslutade mötet och avtackade Tove Gyllestierna som verkat som
styrelsens sekreterare i fyra år.

Vid protokollet: Justeras av ordförande:

…………………………………………………………………………
Tove Gyllenstierna Christian Berggren



Justeras

…………………………………. ………………………………….
Mikael Carleson Birgitta Mörlin


